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 اصفهان امروز درگیر پروژه 
فرسوده و کهنه هفده ساله مترو 
شده؛ لذا در بودجه سال آینده 
این مهم به 785 میلیارد تومان 

افزایش یافته است
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 در پاییز امسال صورت گرفت: 

افزایش صددرصدى آموزش مصرف بهینه در خانه 
فرهنگ آب اصفهان

نسل فردا / گروه اصفهان: ســیداکبر بنى طبا، مدیر روابط عمومى و 
آموزش همگانى شرکت آبفا اســتان اصفهان گفت: در پاییز سال جارى 
بیش از سه هزار و 358 نفر در گروه هاى سنى مختلف ازجمله مهدکودك، 
پیش دبستانى، دبستان و بزرگ سال در بازدید از خانه فرهنگ آب تحت 
آموزش مصرف بهینه آب قرار گرفتند.وى با بیــان اینکه یکى از اهداف 
اساسى تأســیس خانه فرهنگ آب، ترویج فرهنگ سازى مصرف بهینه 

آب میان گروه هاى مختلف مردم بوده اســت، اعلام کرد: از بدو تأسیس 
خانه فرهنگ آب تاکنون اقشار مختلف جامعه با بازدید از این مرکز تحت 
آموزش هاى مصرف بهینه قرار گرفتند؛ به طورى که در این میان مى توان به 
آموزش ضمن خدمت معلمان، آموزش مروجین مصرف آب، آموزش بانوان 
خانه دار، آموزش بانوان شاغل در دستگاه هاى اجرایى، آموزش کارکنان 
شــهردارى و آموزش مدیریت مصرف آب براى کودکان و دانش آموزان 
مقطع مهدکودك، پیش دبستانى و دبستان اشاره کرد.مدیر روابط عمومى 
و آموزش همگانى شرکت آبفا استان اصفهان با اشاره به تعداد افرادى که 
در پاییز امسال با بازدید از خانه فرهنگ آب تحت آموزش مصرف بهینه آب 
قرار گرفتند، تصریح کرد: در پاییز امسال با بازدید بیش از سه هزار و 358 
نفر از خانه فرهنگ آب این رقم نسبت به مدت مشابه سال قبل صددرصد 

افزایش یافته است و با افزایش صددرصدى بازدید اقشار مختلف جامعه از 
خانه فرهنگ آب، بیش از بیست هزار و 148 نفرساعت از گروه هاى مختلف 
سنى تحت آموزش مصرف بهینه آب قرار گرفتند و نیز با بازدید از نمایشگاه 
دائمى تجهیزات کاهنده مصرف و بهره گیرى از تجارب مربیان و کارشناسان 
مجرب در خانه فرهنگ آب با مبانى مصرف بهینه آب آشنا شدند که این مهم 
تأثیر بسزایى در مصرف صحیح آب دارد.سیداکبر بنى طبا خاطرنشان کرد: 
در ماه هاى مهر، آبان و آذر دانش آموزان بیش از 60 آموزشگاه با مراجعه به 
خانه فرهنگ با مباحث الگوى مصرف آب آشنا شدند که با بازدید از نمایشگاه 
دائمى تجهیزات کاهنده مصرف به صورت عملى و مســتقیم با کارکرد 
تجهیزات و ابزار کاهنده مصرف آب آشنا شدند و به تفاوت میزان مصرف آب 

با شیرآلات کم مصرف نسبت به شیرآلات قدیمى پى بردند.

خرج سال بعد شهر 3 هزار میلیارد تومان

شــهردار اصفهــان گفت: بــراى تدویــن بودجه 
ســه هزارمیلیاردتومانی شــهر 100 جلســه بــا 
حضور 151 نفر برگزار و ســه هزار و 36 نفر ساعت 
کار کارشناســی انجام شــد. قدرت اله نوروزي در 
بیستمین جلسه علنی شوراي شهر اصفهان افزود: 
شرایطى که حدود صد روز پیش وجود داشت همه 
به خصوص اعضاي شوراي شهر آگاه هستند، میزان 
بدهى ها بیش از میزان اعلام شده بود، مازاد نیروها، 
موانع موجود در مســیر تحقق بودجه 96، مطالبات 
پیمانکاران به خصوص در زمینه هاى خدمات شهرى 
و فضاى شهرى و حمل ونقل مواردى بود که شروع 
کار بنده را با مشکلات بزرگى مواجه کرد و باید براى 

آن چاره اندیشى مى شد.
مدیریت شهري، معقول ترین و بهترین 

راه را براي غلبه بر مشکلات برگزید
وي با تأکید بر اینکه مدیریت شهري معقول ترین و 
بهترین راه را براي غلبه بر مشکلات موجود انتخاب 
کرد و برگزید، اذعان داشــت: کاهــش هزینه هاى 
جاري ابزار مهار غلبه بر مشکلات بود؛ همچنین در 

طرح هاى عمرانی یک بازنگري صورت گرفت.
برگزاري 21 جلســه هم اندیشــی 
«اصفهان فردا» بــراي تدوین بهتر 

بودجه 97
وي با بیان اینکــه براى افزایــش درآمدها و تحقق 
بودجه 97 جلسات متعددى با وزراى صنعت و معدن، 
راه و شهرسازى و اطلاعات و خارجه و معاونان وزرا 
به منظور رفع مسائل شهر اصفهان برگزار شد، ادامه 
داد: توافق هاى بســیار خوبى در حوزه گردشگري، 
تعیین تکلیف خواهرخوانده ها، ایجاد شــهرك طلا، 
مباحث زیست محیطی و در راستاي افزایش درآمدها 
و دریافت مطالبات از دولت حاصل شــد؛ همچنین 
جلســاتی با مدیران کارخانه ها و شرکت هاى بزرگ 
صنایع اصفهان و سمنان داشتیم تا حمل ونقل شهرى 

توسعه یابد.
تعطیلی پروژه ها، ادعایى بی اساس است

شهردار اصفهان با بیان این مطلب که برخى 

از پروژه ها که مدت ها بحــث آن بود و هنوز منجر به 
انعقاد قرارداد و عملیات اجرایى نشــده بود با هدف 
مدیریت بودجه متوقف شد، بیان کرد: هدف از این 
موضوع مدیریت بودجه است و بر اساس اولویت بندي 
ضرورت ها تعیین کردیم همه این پروژه ها در راستاى 
خردجمعى بوده و داراى اولویت نبوده اســت. وي 
تعطیلی پروژه ها را ادعایی بی اساس دانست و گفت: 
پروژه اى که در راســتاي منافع عمومــی نبوده و بر 
اساس نظر کارشناسان غیرضروري شهر است، اجرا 

نشده و هیچ پروژه اولویت داري متوقف نخواهد شد.
هدف محــوري، به منظــور افزایش 

بهره ورى از زیرساخت ها

وي هدف محــوري را در تدوین بودجه 97 به منظور 
افزایــش بهــره ورى از زیرســاخت هاى موجود، از 
ویژگى هاى این بودجه برشــمرد و افــزود: بودجه 
به سمت توسعه کمی بی جهت و غیرهدفمند نخواهد 
رفت؛ چراکه مدیریت جدید شــهري شعار توسعه 

پایدار را در سرلوحه برنامه هاى خود قرار داده است.
منابع شهردارى براساس سیاست ها و 

احکام تخصیص داده شد
نوروزى اظهــار کرد: منابع شــهردارى براســاس 
سیاست ها و احکام تخصیص داده شد و براى رسیدن 
آن سامانه ســیما و ســیگما و بودجه در این مسیر 

رونمایى شد و 100 جلســه با حضور 151 نفر براى 
تدوین بودجه برگزار و سه هزار و 36 نفر ساعت کار 

کارشناسی انجام شد.
سهم مشارکت در توسعه شهر با تعریف 

پروژه هاى مشارکتی
شــهردار اصفهان با اشــاره به اینکه در بودجه 97 
به دنبال اختصاص بودجه در راســتاي شعار اعضاى 
شوراى شهر مبنى بر مشارکت مردمى بوده ایم، ادامه 
داد: به طورحتم با تحقق این امر نرخ بیکاري، کاهش 
و سهم مشارکت در توسعه شهر با تعریف پروژه هاى 

مشارکتی افزایش مى یابد.
مدیریت جدید شهري به دنبال افزایش 

تفرجگاه هاست
وي توسعه حمل ونقل عمومی را بسیار مهم دانست 
و گفت: هرچند امکان دارد این مهم نمایان نباشــد 
و در زیر زمین صــورت گیرد، امــا به صورت جدي 
به دنبال توسعه حمل ونقل عمومی هستیم. شهردار 
اصفهان با بیان این مطلب که مدیریت جدید شهري 
به دنبال افزایش تفرجگاه ها و توسعه فضاي سبز است، 
خاطرنشان کرد: در این راستا به دنبال مخازن هزار 
و دو هزار مترمکعبى، گونه هاى کم آب و استفاده از 

پساب و گیاهان مقاوم هستیم.
بودجــه 3 هزارمیلیاردتومانی براي 

شهرداري
وي با اشاره به بودجه دو هزار و 750 میلیاردى سال 
جاري ادامه داد: بنده وقتی تصدي شــهرداري را در 
دســت گرفتم تنها 30درصد از بودجه محقق شده 
بود. از آغاز فعالیتم تاکنون در شهردارى این رقم به 
52درصد رسیده است که طی صد روز فعالیت بنده 

22درصد به این میزان اضافه شد.
 شهردار اصفهان با اشــاره به اینکه براى سال آینده 
سه هزار میلیارد تومان بودجه پیش بینى شده است، 
گفت: هزینه هاى بخش جارى بودجه در سال جارى 
772 میلیــارد تومان درنظر گرفته شــده که براى 
سال آینده این رقم به 961 میلیارد تومان به منظور 
پرداخت سررسید اوراق مشــارکت و وام هاى بانکی 
مى رســد؛ همچنین معاونت ادارى مالى برنامه اى را 
براى بازنشستگى برخى از نیروها در نظرگرفته است. 

وي به مقایسه بخش هاى دیگر لایحه بودجه 97 با 
بودجه 96 پرداخت و افزود: یک هزار و 981 میلیارد 
تومان بودجه عمرانى ســال 96 به دو هــزار و 39 
میلیارد تومان رسیده و 3درصد افزایش یافته است؛ 
درضمن مالیات بر ارزش افزوده در سال گذشته 560 
میلیارد بوده که رقم آن در لایحه امســال نیز ثابت 

مانده است.
در بخش فرهنگى ساخت وســازى 

نخواهیم داشت
نوروزي با اشــاره به اینکــه درآمدهــاى عوارض 
ســاختمانى 10درصد کاهش یافتــه و درآمدهاى 
حاصل از مشارکت هاى مردمى با سیاست افزایشى 
دنبال شده است، بیان کرد: بودجه بخش حمل ونقل 
در ســال 96، یک هزار و 100 میلیارد تومان بوده 
که به هزار و 247 میلیارد تومــان به منظور کاهش 
ترافیک و آلاینده ها و افزایش کیفیت زندگی مردم 
افزایش یافته است. بودجه معاونت ادارى مالى 617 
میلیارد تومان بود که به 777 میلیارد تومان رسید 
و بودجه معاونت خدمات شهرى هم از 673 میلیارد 
تومان به 690 میلیارد تومان با رویکرد اســتفاده از 
تکنولوژى هاى نوین و کاهش هزینه ها افزایش یافت. 
وى ادامه داد: بودجه معاونت فرهنگى نیز در ســال 
جارى، 213 میلیارد تومان بود؛ اما با توجه به اینکه 
در بخش فرهنگى ساخت وســازى نخواهیم داشت، 
155 میلیارد تومان براى افزایش بهره ورى در امور 

فرهنگى اعتبار پیش بینى شد.
بودجه بهره بردارى شرکت مترو به 35 

میلیارد تومان افزایش یافت
نوروزى با اشاره به اینکه بودجه معاونت شهرسازى 
در ســال جارى، 98 میلیارد تومان بــوده که به 86 
میلیارد تومان در سال آینده کاهش یافته است، ادامه 

داد: با توجه به اهمیــت برنامه ریزى و پژوهش براى 
معاونت برنامه ریزى نیز 42 میلیــارد تومان اعتبار 
در نظر گرفته شده که پیش از این 36 میلیارد تومان 
بوده است. وي با اشاره به اینکه در سال گذشته براى 
توسعه قطار شهرى 438 میلیارد تومان اعتبار در نظر 
گرفته شده بود، اذعان داشت: اصفهان امروز درگیر 
پروژه فرسوده و کهنه هفده ســاله مترو شده؛ لذا در 
بودجه ســال آینده این مهم به 785 میلیارد تومان 
افزایش یافته اســت. بودجه بهره بردارى شــرکت 
مترو نیز از 30 میلیــارد تومان به 35 میلیارد تومان 

افزایش یافت.
54 میلیارد تومان براي رینگ حفاظتی 

شهر
شهردار اصفهان با اشاره به اهمیت رینگ حفاظتى 
شــهر بیان کرد: براي این طرح در سال جاري 24 
میلیارد تومان در نظر گرفته شــده بود که در سال 
آینده 54 میلیارد تومان براى آن پیش بینى شــده 
است. وي اضافه کرد: بودجه نگه دارى فضاى سبز نیز 
283 میلیارد تومان بوده که به 220 میلیارد تومان 
رسید؛ البته براى توسعه شبکه آبیارى پساب 136 

میلیارد تومان بودجه پیش بینى شده است.
بسترهاي مختلف مشــارکت بخش 
خصوصى براي تحقق بودجه 97 دیده 

شده است
شهردار اصفهان با تأکید بر اینکه با تحقق بودجه سه 
هزار میلیاردى شهر براى سال 97 زمینه و بسترهاي 
مختلف مشارکت بخش خصوصى دیده شده است، 
اذعان داشت: امید است با همت اعضاى شوراى شهر 
در تصویب بودجه ســه هزارمیلیاردى ســال آینده 
چراغى در مســیر پیش روى شــهردارى اصفهان 

روشن شود.

در بیستمین جلسه علنی شوراي شهر بودجه سال1397 بسته شد:

تعطیلی پروژه هاى عمرانی ادعاي بی جایى است

رشد 940درصدى سود ناخالص 
ذوب آهن در 9 ماه سال 96

معاون مالى و اقتصادى ذوب آهن اصفهان 
از رشد 940درصدى سود ناخالص نسبت 
به مدت مشابه ســال قبل و تحقق چهار 
هزار و 853 میلیارد ریال سود این شرکت 

خبر داد.
سعید امید قائمى با اشاره به عملکرد مالى 
این شرکت در نه ماه ســال جارى گفت: 
این شــرکت در این مدت با دستیابى به 
28 هزار میلیارد ریــال درآمد عملیاتى و 
رشد 17درصدى نســبت به مدت مشابه 
سال قبل توانست سود ناخالص خود را به 
چهار هزار و 853 میلیارد ریال ارتقاء دهد؛ 
درحالى که این رقم در مدت مشابه سال 

قبل 577 میلیارد ریال زیان بود.
وى با بیان اینکه ذوب آهــن اصفهان در 
نه ماه سال 1396 به سود نشست افزود: 
این شرکت در این مدت با بهبود شرایط 
بازار مقاطع فولادى، مدیریت هزینه ها و 
همچنین مدیریت نقدینگى توانســت از 
مشکلات حاد مالى و اقتصادى عبور کند.

امید قائمى با بیان اینکه در نه ماه ســال 
جارى تغییر چشم گیرى در سود عملیاتى 
ذوب آهن حاصل شد، گفت: زیان عملیاتى 
این شرکت در نه ماه سال 95 به دو هزار 
و 237 میلیارد ریال رســید که در مدت 
مشابه سال جارى به سود دو هزار و 916 

میلیارد ریال رسید.
وى افزود: شــرکت ذوب آهــن اصفهان 
پس از تحمل دو ســال ونیم زیان خالص، 

توانست به سود خالص برسد.
معاون مالى و اقتصادى ذوب آهن اصفهان 
گفت: سیاست هاى کلان شرکت در تمرکز 
بر صادرات، مدیریت هزینه ها و بازگشت 
قیمت محصولات ذوب آهن به قیمت هاى 
قبل از رکود در کشور، گویاى روند بهبود 

عملکرد این شرکت است.
وى با بیان اینکه البته ذوب آهن همچنان 
با محدودیت هاى نقدینگى مواجه است، 
گفت: جریان ورود نقد ناشى از عملیات به 
شرکت در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 

رشد محدودى را نشان مى دهد.
امید قائمى با بیان اینکه بیش از 14درصد 
از بدهى هاى تجارى و غیرتجارى شرکت 
در نه ماه ســال جارى کاهش پیدا کرده 
و تسویه شــده اســت، گفت: ذوب آهن 
در این مــدت با تلاش مدیریــت عالى و 
مساعدت ستاد تســهیل، توانست بخش 
قابل توجهى از تسهیلات کوتاه مدت خود 
را به بلندمدت تبدیل کند و امکان تسویه 
بخش بزرگى از بدهى هاى تجارى خود را 

فراهم کند.
وى افزود: ذوب آهــن اصفهان در همین 
دوره با همکارى سازمان تأمین اجتماعى 
و وزارت اقتصاد و دارایى توانست بیش از 
چهار هزار میلیارد ریال از بدهى خود به 
دولت را تهاتر کند و زمینه تهاتر بیشتر تا 
هفت هزار و 600 میلیــارد ریال را فراهم 

کند.
معاون مالى و اقتصادى ذوب آهن اصفهان 
گفت: ادامــه این روند عــلاوه بر کاهش 
هزینه هاى مالى ازنظــر کاهش میانگین 
نرخ سود تسهیلات مالى دریافتى، بهبود 
ساختار ترازنامه شرکت را به همراه خواهد 

داشت.
وى گفــت: مقدمــات افزایش ســرمایه 
شرکت ذوب آهن براى خروج از ماده 141 
قانون تجارت در ســال جارى آماده  شده 
است و امیدواریم در سال 1397 با تحقق 

آن از شمول این ماده خارج شویم.
امید قائمى با بیان اینکه در روزهاى اخیر 
افزایش 13درصدى نرخ زغال ســنگ از 
سوى معادن زغال سنگ کشور مطرح  شده 
است، اظهار کرد: ازآنجایى که این میزان 
رشد قیمت در بودجه شرکت و صورت هاى 
مالى ســال جارى به سهامداران شرکت، 
دیده نشده است و سهامداران بر این مبنا 
تصمیم گیرى کرده اند، امکان اعمال آن در 

سال جارى بعید به نظر مى رسد.
وى افزود: درصورتى که این افزایش قیمت 
از سوى مراجع قانونى شرکت در سه ماه 
پایانى سال 96 تصویب و ابلاغ شود و در 
صورت تغییر بااهمیت بر روى ســود هر 
سهم شرکت، از طریق ســامانه کدال به 

اطلاع سهامداران شرکت خواهد رسید.

خبر ویژه

مریم محسنى / گروه اصفهان
 Maryam.m@hotmail.com

نسل فردا
گروه اصفهان

در پنجاه و پنجمین جلسه شوراى گفت و گوى دولت و بخش خصوصى استان اصفهان  صورت گرفت:

بخشودگى جرایم مالیاتى فعالان اقتصادى در  دهه فجر امسال

در پنجاه وپنجمین جلسه شوراى گفت وگوى دولت و بخش خصوصى استان اصفهان، 
مدیرکل امور مالیاتى استان اصفهان از بخشودگى جرائم مالیاتى فعالین اقتصادى که 

اصل مبلغ مالیات خود را در ایام اله دهه فجر پرداخت کنند، خبر داد.
در این جلسه محسن مهرعلیزاده، استاندار اصفهان با خیرمقدم به اعضاى جدید شوراى 
گفت وگوى دولت و بخش خصوصى استان اظهار امیدوارى کرد: با تعامل هرچه بیشتر 
اعضاى شوراى گفت وگو بتوان بخش دولتى را به طورکامل در مسیر همکارى هرچه 
بیشتر با بخش خصوصى قرار داد و شــاهد رونق هرچه سریع تر بخش هاى مختلف 
اقتصادى اســتان اصفهان و کشــور بود. وى در ادامه گفت: اقدامات خوبى از سوى 
دستگاه هاى دولتى استان به ویژه دستگاه قضا به منظور حمایت از فعالان اقتصادى 
صورت مى گیرد که ازجمله آن مى توان به اقدام اخیر مبنى بر تشکیل کمیته اى ذیل 
ستاد پیگیرى اقتصاد مقاومتى به منظور ادامه حمایت قضائى از تولید و سرمایه گذارى 

در قالب جدید اشاره کرد.
سیدعبدالوهاب سهل آبادى، رئیس اتاق بازرگانى اصفهان نیز ضمن تقدیر از خدمات 
ارزنده استاندار اصفهان در حوزه هاى مختلف ازجمله حمایت هرچه بیشتر فولادمبارکه 
از تیم فوتبال سپاهان گفت: جامعه کار و تولید و مردم اصفهان از دستورها و اقدام هاى 
ارزنده شما در راستاى شکوفایى و اعتلاى جایگاه استان نهایت تشکر را دارند. وى در ادامه 
به معرفى اعضاى جدید شوراى گفت وگو پرداخت و آنان را از فعالان موفق بخش تولید 
و صنعت و از پیشکسوتان ادارى استان معرفى کرد. رئیس اتاق بازرگانى اصفهان اظهار 
امیدوارى کرد اعضاى شورا بتوانند از فرصتى که در اختیارشان قرار گرفته است، استفاده 
کنند و پیگیرى و حل مسائل و مشکلات جامعه کار و تولید استان با سرعت بیشترى 
دنبال شود. سهل آبادى همچنین گفت: خوشبختانه مصوبه شوراى گفت وگو نهایى شده 
و از این پس مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعى استان و روساى ادارات کار شهرستان ها 
به عنوان نماینده شوراى عالى تأمین اجتماعى در هیئت هاى بدوى تشخیص مطالبات 

سازمان تأمین اجتماعى حضور خواهند یافت. وى از همکارى رئیس دادگسترى و 
دادستان اصفهان به منظور تشکیل کمیته اى در اتاق بازرگانى در راستاى حل مشکلات 
قضائى جامعه تولید تحت نظر کارگروه اقتصاد مقاومتى قوه قضائیه قدردانى و آن را 
چراغ راهى براى حل مشکلات فعالان اقتصادى بیان کرد. رئیس خانه صنعت، معدن و 
تجارت ایران در ادامه با تأکید بر ضرورت توجه به جانشین پرورى، پیشنهاد حضور دو تن 
از جوانان تحصیل کرده و فعال اقتصادى عضو اتاق بازرگانى در جلسات شوراى گفت وگو 
را ارائه داد. حسن رحیمى، دادستان اصفهان نیز گفت: پس از ابلاغ دستورالعمل تشکیل 
ستاد پیگیرى اقتصاد مقاومتى به منظور جلوگیرى از بروز خلأ بین بخش قضائى و بخش 
خصوصى سرمایه گذار در استان مقرر شد کمیته اى ذیل ستاد تشکیل شود و وظایف 
کمیته حمایت قضائى از سرمایه گذارى کماکان ادامه یابد. در ادامه مراد امیرى، مدیرکل 
امور مالیاتى استان اصفهان از بخشودگى جرایم مالیاتى فعالین اقتصادى که اصل مبلغ 

مالیات خود را در ایام اله دهه فجر پرداخت کنند، خبر داد.

خبر ویژه

نســل فردا / گروه اصفهان: سیدابوالقاسم موسوى، مدیر مهندسى و 
طرح هاى شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران در جلسه اى که با 
حضور مدیرعامل و مسئولین این شرکت در محل کارگاه پروژه تعویض 67 
کیلومتر خط مارون-اصفهان برگزار شد، از اتمام آن در زمان تعیین شده 
خبر داد. سیدابوالقاسم موسوى در جلسه بررسى پیشرفت فیزیکى پروژه طى 
سخنانى یکى از مزیت هاى آن نسبت به سایر پروژه هاى واحد مهندسى و طرح ها 
را تأمین به موقع لوله دانست و گفت: لوله موردنیاز پروژه در اسرع وقت و از محل 
ذخیره هاى شرکت تأمین شد. وى در تشریح میزان پیشرفت فیزیکى این پروژه 
گفت: به حمداله درحال حاضر 11درصد جلوتر از زمان پیش بینى شده هستیم و 
تلاش مى کنیم در زمان تعیین شده به اتمام برسد. مدیر مهندسى و طرح ها در 
ادامه برخى از چالش ها و مشکلات اجراى پروژه فوق را گذر از زمین هاى کشاورزى 
عنوان کرد. درادامه فریدون فیاضى بروجنى، معاون امور اجرایى مهندسى و طرح ها 
و ناظر پروژه گفت: انشاءاله دهه مبارك فجر دو قطعه قبل از مرکز انتقال نفت شهید 
بدیع صنایع (شماره دو مارون – اصفهان) آماده بهره بردارى خواهد بود. وى افزود: 
در بخش اجرا منطبق بر برنامه زمان بندى هستیم و در بخش P پیشرفت خوبى 

حاصل شده است.            
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نســل فردا / گروه اصفهان : نماینده ولى فقیه در اســتان و 
امام جمعه اصفهان مقررات مربوط به سرمایه گذارى در این استان 
را سخت گیرانه دانست و خواستار تسهیل امور سرمایه گذارى در 

این استان شد.
آیت اله سیدیوســف طباطبایى نژاد افزود: به رغم برخوردارى از 
ویژگى فرهیختگى اما سخت گیرى براى سرمایه گذارى در استان 

اصفهان زیاد است و مســئولان باید در راستاى تسهیل این امور 
تلاش کنند.وى همچنین خواســتار انجام فعالیت هاى اساسى 
در زمینه اقتصاد مقاومتى در اصفهان شد و افزود: مدیران باید با 
همکارى یکدیگر نقص هاى زیربنایى اقتصاد استان را برطرف کنند.

امام جمعه اصفهان اضافه کرد: مدیران باید بر مســائل اقتصادى 
متمرکز شوند و انجام فعالیت هاى راه گشا براى توسعه اقتصادى و 
اشتغال زایى را در دستور کار قرار دهند.وى در بخشى از سخنان 
خود تشکیل شوراى اشتغال در این استان را خواستار شد و افزود: 
باید ترتیبى اتخاذ شــود که هر یک از فرمانداران شهرستان هاى 
استان با حضور در این شورا فعالیت ها و اقدام هاى انجام شده خود 

براى اشتغال زایى را گزارش دهند.
آیت اله طباطبایى نژاد در ادامه خواستار انتخاب مدیران اجرایى 
بدون درنظرگرفتن گرایش هاى سیاسى شد و گفت: باید موضوع 
خط و خطوط سیاسى در انتخاب افراد مســئول و مدیران کنار 
گذاشته شود و هرکسى که لیاقت بیشــترى دارد باید امور را در 
دســت گیرد.وى درعین حال تصریح کرد: مدیران باید هم سو با 
دولت باشند؛ اما بهتر است قبل از هم سویى با دولت، با خدا هم سو 
شوند و از تجربه مســئولان قبلى استفاده کنند و این تجربیات را 
کنار نگذارند.نماینده ولى فقیه در استان و امام جمعه اصفهان بر 
همکارى و همدلى مدیران براى حل مشــکلات به ویژه مشکلات 

اقتصادى تأکید کرد و گفت: دشمنان مى خواهند با ایجاد تفرقه 
و مشکلات اقتصادى، مردم را از نظام ناامید کنند.وى بر پرداخت 
به موقع حقوق کارگران تأکید کرد و گفت: به تعویق افتادن حقوق 
کارگران رنج آور است و دولت باید به این موضوع توجه کند.آیت اله 
طباطبایى نژاد اضافه کرد: حتى اگر پروژه هاى ســنگین متوقف 
شود نباید پرداخت حقوق کارگران به تعویق افتد.رئیس مجمع 
نمایندگان استان اصفهان نیز طى سخنانى با اشاره به اینکه تعداد 
زیادى از مردم اصفهان کشــاورز هســتند، گفت: طى چند سال 
گذشته، این کشاورزان به دلیل خشک سالى شغل خود را از دست 

داده اند و دچار وضعیت معیشتى نامطلوب شده اند.

آیت اله سیدیوسف طباطبایى نژاد، امام جمعه اصفهان 
خواستار شد: 

تسهیل امور سرمایه گذارى  این استان


